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§ 1.  Formalia 

Föredragare: Oskar Johansson 
 
1. Mötets öppnande      
      Oskar Johansson förklarar mötet  

öppnat 
        
      Styrelsen beslutar att  
     
2. Val av mötesordförande  utse Oskar Johansson till  
 mötesordförande 
 
3. Val av mötessekreterare  utse Cecilia Schulz till 

mötessekreterare 
 
4. Val av protokolljusterare  utse Jonathan Hedlund och Hanna 

Sundling till protokolljusterare 
 
5. Adjungeringar Inga adjungeringar gavs. 
 
     
6. Fastställande av föredragningslista  Fastställa dagordningen i enlighet   

med utskickat förslag 
 
7. Föregående protokoll    Lägga föregående protokoll till  

handlingarna   
  

§ 2.  Beslut 
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1. Robin Cording 

yrkar  
att köpa in märken för 700 kronor till LCM. 

 
Sektionsstyrelsen beslutar  

att köpa in märken för 700 kronor till LCM. 
     

 
§ 3.  Diskussioner  

1. Likabehandlingskommittén  
Under mötet informerade Cecilia styrelsen om likabehandlingskommittén som drivs av 
TKL, i huvudsak HSSO. Under mötet diskuterades därmed ett samarbete med denna 
kommitté. Cecilia skall i närmsta framtid boka ett möte med HSSO för att diskutera detta 
eventuella samarbete.  
 

2. Julkalendern   
Styrelsen uppmanades att ladda upp hälsningarna till julkalendern i driven. Senaste dagen 
för uppladdning skall ske 22 december.   

 

§ 4.  Övriga frågor 

 
1. Restriktioner 

Efter jul kommer nya restriktioner att komma, styrelsen diskuterade därmed hur 
detta kommer att påverka evenemangen närmast i framtiden, däribland sittningen i 
Åre. Ett första steg är att kontakta Bygget samt Alpina för att höra deras 
ställningstagande till detta. Robin hör med Bygget och Elias kontaktar Alpina. 
Eventen som kommer skall även vara anpassade till restriktionerna och detta skall 
kommuniceras ut till UO, detta gör Oskar.  
 

2. Mikrofon 
Jonatan hade vart i kontakt med företaget som lagt fram två förslag till mikrofon. 
Underlaget finns i driven och samtliga skall läsa på angående detta innan beslut tas.  

  
§ 5.  Avslutande formalia 
 Föredragare: Oskar Johansson  
        

Styrelsen beslutar att 
 

1. Nästa möte     Tid för nästa styrelsemöte blir  
2022.01.24 kl. 18.00 i A3024 

 
3. Mötets avslutande    Oskar Johansson förklarar mötet  

avslutat 


